
Zápisnica č. 1/2025 

zo stretnutia komisie zo dňa 29.05.2025 

Prítomní a hostia : podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Uvítanie členov a hostí 

2. Informácie o T9, zápise detí do ZŠ a MŠ, rozpise FP-/ZŠ, MŠ/, rekonštrukciách a výstavbe, 

výberových konaniach, zanedbávaní PŠD, akciách mesta 

3. Diskusia, návrhy, pripomienky členov OŠR 

K bodu č. 1: 

Pani predsedkyňa OŠR PaedDr. Brezinská privítala prítomných členov a hostí a oboznámila ich 

s programom zasadnutia. 

Z dôvodu nízkeho počtu prítomných členov OŠR (3) nebola uznášaniaschopná, nakoľko sa traja členovia 

vopred neospravedlnili a OŠR na nich čakala, predsedkyňa OŠR iba oboznámila prítomných s 

informáciami- bod 2. 

OŠR nemala v plánovanom programe žiadne body, ku ktorým by musela prijať stanovisko vo forme 

schvaľovania alebo hlasovania. 

K bodu č. 2: 

Predsedkyňa OŠR informovala členov T9, zápise detí do ZŠ a MŠ, rozpise FP-/ZŠ, MŠ/, 

rekonštrukciách a výstavbe, výberových konaniach, zanedbávaní PŠD, akciách mesta. 

T9- priemer škôl NMnV: Sj: 57%, M: 52%, celoslovenský priemer: Sj: 60%, M: 57,4% 

Zápis do 1.roč. na šk.rok 2025-2026: III.ZŠ-3 triedy, IV.ZŠ: 3 triedy, V.ZŠ: 4 triedy 

MŠ- na rok 2025/2026 - 583 detí, PPV- 218, 

rozpis FP: podľa 1.úpravy rozpočtu 

rekonštrukcie a výstavba: spojovacia chodba na V. ZŠ, MŠ Hurbanova, ZUŠ, IV.ZŠ, MŠ Hollého 

výberové konania prebehnú na V.ZŠ a MŠ 

zanedbávanie PŠD: neskoré doručenie ospravedlneniek škole, veľký počet ospravedlnených hodín, 

akcie mesta: MDD, karneval, športové zápasy na deň mesta, letné športové hry, 

K bodu č. 3: 

čľenovia diskutovali o nasledovných témach: 

predsedkyňa OŠR o zápise do 1.ročníka: mali zápis netradičnou formou, potom ešte robili zápis 

do športových tried, do prvého ročníka sa im prihlásilo o 20 detí viac ako minulý rok a vďaka zápisu 



do športových tried majú vo vyšších ročníkoch o osem detí viac. 

Vyjadrila nespokojnosť zo zrušeným Behom mieru, na ktorý sa celá škola chystali a vďaka 

nepodloženým tvrdeniam ho museli zrušiť aj osadenie lavičky mieru aj sadenie stromu mieru. 

Plánujú od septembra adaptačné triedy. 

Členovia sa zhodli na tom, že treba dodržiavať rajonizáciu a cielene neprepisovať TP detí pred 

zápisom. 

III.ZŠ aj IV.ZŠ od školského roka 2025/26 vstupujú tiež do reformy. 

Pán viceprimátor informoval o návšteve družobného mesta dňa 6.6.2025. 

Pani predsedkyňa poďakovala za účasť. 

predseda komisie                                                                                                                 


